



## Rafael Espejo

Mice Business Develop. Manager

Hotel L' Azure\*\*\*\*S

<http://www.lazure-hotel.com>



### Bilateral Meetings

- Meeting 1
- Meeting 2

#### Description

Located in the heart of Lloret de Mar, a few minutes walk from the main points of interest of the city, L'AZURE promises to be the new reference for the celebration of any type of meeting, corporate or social event on the south of the Costa Brava and one hour by car from Barcelona. The hotel, completely renovated in 2019, offers more than 400 rooms, 600 m2 of SPA with wellness and heated pools, saunas, jacuzzis and treatments, different themed bars and restaurants, gym and a rest area for adults only with infinity pool in the rooftop of the building. L'Azure also has a 600 m2 hall to organize events.

*Situé au cœur de Lloret de Mar, à quelques minutes à pied des principaux centres d'intérêt de la ville, L'AZURE s'annonce comme la nouvelle référence pour la célébration de tout type de réunion, événement d'entreprise ou social au sud de la Costa Brava et à une heure de Barcelone. L'hôtel, entièrement rénové en 2019, propose plus de 400 chambres, 600 m2 de spa avec piscines de bien-être et chauffées, saunas, jacuzzis et soins, différents bars et restaurants à thème, une salle de gym et une zone de repos réservée aux adultes, avec piscine à débordement sur le toit du bâtiment. L'Azure dispose également d'une salle de 600 m2 pour organiser des événements.*

#### Organization Size

301-500

#### Phone

0034 690371940

#### Email

[rafaelespejo@htophotels.com](mailto:rafaelespejo@htophotels.com)

#### Country

Spain

#### City

17310 Lloret de Mar, Carrer dels Esports [Google map](#)